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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dulove, 

ktoré sa konalo 21. novembra 2023 
 
 

 
Prítomní:  podľa  prezenčnej listiny 
 
Overovatelia:   J.Pánov, Ing. T.Staňo 
Zapisovateľka: Ing. L. Kopačková 
 
 
K bodu 1. – Otvorenie zasadnutia 
 

 Starosta obce Ing J. Šamaj viedol zasadnutie. Privítal prítomných a skonštatoval, že  
vzhľadom na počet prítomných  poslancov 7, je zasadnutie uznášaniaschopné.  Z dnešného 
zasadnutia sa ospravedlnila kontrolórka obce p.A.Dobrodejová. 
 
 
K bodu 2. – Schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva 
 

Starosta obce predniesol návrh programu zasadnutia. Poslanci hlasovali o programe 
zasadnutia OZ v nasledovnom znení:  

1. Otvorenie 
2. Schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Správa o činnosti 
5. Správa „Dožinky a hody 2023“ 
6. Správa „Beh okolo Dulova 53. ročník“  
7. Dodatok č. 2 k Zmluve „Zvýšenie kapacity infraštruktúry MŠ Dulov“  
8. Viac práce spojené s projektom „Zvýšenie kapacity infraštruktúry MŠ Dulov“  
9. Rekonštrukcia a prístavba ZŠ Dulov - architektonická štúdia 
10. Rozpočtové opatrenie 
11. Projekt MAS 
12. Poplatok za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na rok 2024 a Dodatok č. 2 

k Zmluve o poskytovaní služieb so spoločnosťou Marius Pedersen, a.s. 
13. Rôzne – kalendár na rok 2024 
14. Diskusia  
15. Záver 

 
 

K uvedenému bolo prijaté Uznesenie č. 59/2023  
 
 

Za: 7 Ing. V.Backo,  M.Kušnierová, R.Mikulová, Ing. M.Mišovec, J.Pánov, 
Ing. T.Staňo, P. Toman 

Proti:    
Zdržal sa:   
Nehlasovali:   
Neprítomní:   
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K bodu 3. – Kontrola plnenia uznesení 
 

Materiál k bodu predniesol Ing. V.Backo. Všetky uznesenia z prechádzajúceho OZ boli 
splnené.  
 
Uznesenie č. 52/2023 za B/ - dňa 10.8.2023 bola spoločnosti AGROFARMA, s.r.o. odolaná 
odpoveď na súčinnosť v zmysle uznesenia. Dňa 21.8.2023 bola doručená akceptácia 
stanovených podmienok v plnom rozsahu. 

 

Uznesenie č. 56/2023 za B/ - dňa 10.8.2023 bola Ing. M.Staňovi odoslaná odpoveď v zmysle 
uznesenia. 
 

Uznesenie č. 58/2023 za C/ - návrh informačných tabúľ bol pripravený a predstavený 
poslancom. 
 

Ing. Mišovec – sa informuje ako bola vyriešená žiadosť o odpredaj pozemku od R.Tomana, 
ktorá bola prerokovávaná na prechádzajúcom OZ. 
 

Starosta obce – pozemok bude využívaný na účel ako doteraz, zostáva vo vlastníctve obce.  
 

 
K uvedenému bolo prijaté uznesenie č. 60/2023 
 

Za: 7 Ing. V.Backo,  M.Kušnierová, R.Mikulová, Ing. M.Mišovec, J.Pánov, 
Ing. T.Staňo, P. Toman 

Proti:    
Zdržal sa:   
Nehlasovali:   
Neprítomní:   

 
 
K bodu 4. – Správa o činnosti 
 
 Správu predložil starosta obce Ing. Jozef Šamaj. Informoval o nasledovnom: 

- dokončenie vnútornej rekonštrukcie triedy MŠ, poďakoval za pomoc všetkým 
pedagógom, rodičom a poslancom, 

- otvorenie nového školského roka v materskej škole a základnej škole, 
- úspešné zorganizovanie Hodov a dožinkov v septembri – poďakoval poslancom za 

zorganizovanie, správu predloží Ing. Mišovec v nasledovnom bode, 
- úspešné zorganizovanie 53. ročníka Behu okolo Dulova v októbri – poďakoval všetkým 

za pomoc a organizáciu tohto podujatia, správu predloží Ing. Backo v nasledovnom 
bode. 

 
 

K uvedenému bolo prijaté uznesenie č. 61/2023 
 

Za: 7 Ing. V.Backo,  M.Kušnierová, R.Mikulová, Ing. M.Mišovec, J.Pánov, 
Ing. T.Staňo, P. Toman 

Proti:    
Zdržal sa:   
Nehlasovali:   
Neprítomní:   
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K bodu 5. – Správa „Dožinky a Hody 2023“ 
 

Materiál k bodu predložil Ing. M.Mišovec. Hody a dožinky sa organizovali v dňoch 14. 
– 17. septembra 2023. Štvrtok bolo požehnanie ružencových schodov na Galovici, v piatok 
slávnostná svätá omša, popoludňajší program v ZŠ – posedenie pri hudbe, vozenie na koňoch, 
kolotoče, letné kino – premietanie pre deti a neskôr aj pre dospelých. Sobota – akcie pre deti, 
súťaže, maľovanie na tvár, skakací hrad, vystúpenie Tinky Bublinky, vystúpenie hudobnej 
skupiny Koral, Moštenskí Pajtáši, výstava poľnohospodárskych strojov a techniky ATK, 
tombola. V nedeľu sa začalo sv. omšou, popoludní sa konalo divadelné predstavenie 
Dubnického divadla a futbalový zápas. Akcia mala pozitívny ohlas od občanov ale aj 
návštevníkov z okolitých obcí. Poďakoval všetkým za pomoc: poslancom, MAS Vršatec 
(zapožičanie stanu+plátno na letné kino), p. G.Poliakovej za moderovanie, J.Hantákovi za 
zapožičanie návesu ako pódium, sponzorom za vecnú podporu. Čo sa týka finančného 
zhodnotenia, zostatok z akcie bol kladný, cca 2150 €. Navrhuje financie použiť napr. na 
obstaranie prístrešku pre cestujúcich na zastávku rázcestie.  
 
Ing. V.Backo – súčasťou bolo aj budovanie ružencových schodov 
 

Starosta obce – ešte raz poďakoval všetkým za ich ochotu, snahu, podujatie bolo úspešné, 
taktiež on zaznamenal pozitívne ohlasy od občanov. 
 
K uvedenému bolo prijaté Uznesenie č. 62/2023  
 

Za: 7 Ing. V.Backo,  M.Kušnierová, R.Mikulová, Ing. M.Mišovec, J.Pánov, 
Ing. T.Staňo, P. Toman 

Proti:    
Zdržal sa:   
Nehlasovali:   
Neprítomní:   

 
 
K bodu 6. - Správa „Beh okolo Dulova 53. ročník“  
 
 

Materiál k bodu predložil Ing. V.Backo. Beh sa konal v nedeľu 15. októbra. 
V posledných rokoch sa zvyšuje počet pretekárov, v tomto roku to už bolo cez 400 účastníkov 
behov. V tomto roku pribudol ďalší beh a to beh žien na 5000 m. Výdavky na beh boli vykryté 
v prevažnej miere z darov od sponzorov, dotácie z TSK, štartovného, časť išla aj z rozpočtu 
obce, napr. skákacie hrady v hodnote 500 € boli sponzorsky, tiež boli zapožičané zábrany 
z Cementárne Ladce, dopravné značenia a iné. Sprievodnou akciou bola výstava maliara p. 
Jozefa Vydrnáka z Dubnice nad Váhom, výstava skla z firmy RONA, a.s. Lednické Rovne 
a výstava prác detí ZŠ a MŠ Dulov. Na záver premietol video zostrih z akcie. 
 
Starosta obce – poďakoval Ing. Backovi ale aj ostatným poslancom za pomoc a prípravu 
podujatia. Dal poslancom na zváženie námety k budúcemu ročníku, hlavne čo sa týka výstavy. 
Navrhol napr. výstavu včelárov alebo záhradkárska výstava  - ovocie, zelenina, kvety. S týmto 
návrhom oslovil už aj Jednotu dôchodcov. 
 
R.Mikulová – navrhuje zverejniť video na stránke obce. 
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K uvedenému bolo prijaté uznesenie č. 63/2023 
 

Za: 7 Ing. V.Backo,  M.Kušnierová, R.Mikulová, Ing. M.Mišovec, J.Pánov, 
Ing. T.Staňo, P. Toman 

Proti:    
Zdržal sa:   
Nehlasovali:   
Neprítomní:   

 
 

 
K bodu 7. – Dodatok č. 2 k Zmluve „Zvýšenie kapacity infraštruktúry MŠ Dulov“  
 
 

 Materiál k bodu obdržali poslanci e-mailovou poštou v dostatočnom predstihu. 
Informáciu k bodu predniesla R.Mikulová.  

V mesiaci október bolo zrealizované verejné obstarávanie na: Interiérové vybavenie MŠ 
Dulov, v ktorom sa obstarávalo technologické vybavenie do kuchyne ŠJ. Víťazom sa stala 
firma AAA Gastro s.r.o., Považská Bystrica, s ktorou bola dňa  27.10.2023 uzatvorená kúpna 
zmluva. 

Celková kúpna cena je 64 047,12 € aj s DPH. V zmysle víťaznej cenovej ponuky bolo 
potrebné zmeniť aj Zmluvu o poskytnutí nenávratného finančného príspevku, ktorá je 
uzatvorená s poskytovateľom Trenčianskym samosprávnym krajom. Zo strany TSK  bol 
doručený Dodatok č. 2, v ktorým sa mení Rozpočet projektu v časti Hlavná aktivita č. 3 – 
Zariadenie a vybavenie MŠ. Bolo potrebné zmeniť – aktualizovať názvy jednotlivých položiek 
a aj ceny zariadení v zmysle víťaznej ponuky. 

V pôvodnej zmluve bola cena za uvedené zariadenie 60 932,33 €. Podľa víťaznej 
cenovej ponuky je to teraz 64 047,12 €. Tento rozdiel je spôsobený hlavne nárastom cien, 
nakoľko pôvodná suma vychádzala z cenových ponúk v roku 2021 a tá bola uvedená aj 
v zmluve o NFP. Schválená výška nenávratného finančného príspevku t.j. 95% oprávnených 
výdavkov na toto vybavenie sa však o nárast cien neupravuje, takže tento nárast musí obec 
pokryť z vlastných zdrojov.  

Celková výška oprávnených výdavkov teda zostáva nezmenená - 40 572,16 € a skladá 
sa: 

- dotácia – NFP (95 %) 38 543,55 € 
- spoluúčasť (5 %)    2 028,61 €  

 
Zvyšná časť sú neoprávnené výdavky (teda výdavky obce) 23 474,96 € (pôvodne to 

bolo 20 360,17, no inflácia to zvýšila o 3 114,79 €). 
Pôvodný opis technológie (ten, ktorý je súčasťou Zmluvy o NFP) je pre nás záväzný. 

Pri obhliadke dodávateľa (AAA Gastro) bolo zistené, že naprojektované digestory a odsávače 
pár sú „bez motorov a regulácie“ a bude toto potrebné ešte dokúpiť, aby mohlo byť všetko 
funkčné a plnilo svoj účel. Na uvedené nám bude zaslaná cenová ponuka. 
 
 
 

K uvedenému bolo prijaté uznesenie č. 64/2023 
 

Za: 7 Ing. V.Backo,  M.Kušnierová, R.Mikulová, Ing. M.Mišovec, J.Pánov, 
Ing. T.Staňo, P. Toman 

Proti:    
Zdržal sa:   
Nehlasovali:   
Neprítomní:   
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K bodu 8. Viac práce spojené s projektom „Zvýšenie kapacity infraštruktúry MŠ Dulov“  
 

 Informáciu k bodu predniesol Ing. Jozef Šamaj. V súvislosti s budovaním novej 
kuchyne je nutné vybudovať nový lapač tukov, nakoľko pôvodný je na strane od p. Hantákovej 
č. 195 a jeho prepojenie na novú budovu, ktorá je na opačnej strane, je technicky náročné, preto 
je navrhnutý nový lapač tukov, ktorý bude oproti p. Katerinčinovi č. 289. Rekonštrukciou 
pôvodnej kuchyne na triedu bol zasypaný pôvodný vstup do pivničných priestorov a je nutné 
vybudovať nový vstup. Navrhuje tiež otvoriť pôvodný vstup do kotolnej aj z vnútra, dverami 
pod schodiskom. Na uvedené práce bude nutné realizovať verejné obstarávanie. 
 
    

K bodu 9. – Rekonštrukcia a prístavba ZŠ Dulov - architektonická štúdia 
 

 Informáciu k bodu predniesol Ing. Jozef Šamaj. Budova ZŠ bola postavená v r. 1957, 
odvtedy neprešla výraznou rekonštrukciou, iba boli vymenené okná a prebehla 
rekonštrukcia kúrenia. Projektant architektonickou štúdiou navrhne možné riešenia 
rekonštrukcie. Architektonická štúdia je predpríprava na projektovú dokumentáciu. Projektová 
dokumentácia a stavebné povolenie sú základ pre žiadosť o nenávratný finančný príspevok.  
 

Ing. T.Staňo – nakoľko sa teraz realizuje MŠ s väčšou spoluúčasťou či sú v rozpočte 
financie na štúdiu. 

 

Ing. M.Mišovec – nie je proti, určite je za rekonštrukciu školy ale treba dôkladne zvážiť 
v akom rozsahu, podľa počtu detí či sa do budúcna  zriadi  1.-3. ročník alebo 1.-5.ročník. 

 

Ing. V.Backo – je za vypracovanie, nakoľko štúdia tvorí základ pre vypracovanie 
kvalitnej projektovej dokumentácie. 

 

R.Mikulová – v médiách počula, že nové výzvy budú koncipované tak, že bude potreba 
iba architektonická štúdia, nie PD ale nevie či je to overená informácia, či je to už schválené. 

 

Ing. M.Mišovec – navrhuje stretnutie aj s učiteľmi, Radou školy a spoločne zvážiť 
v akom rozsahu by sa rekonštrukcia mala robiť. 

 
 

Starosta obce – vyzval poslancov, aby zvážili  či sa do vypracovania pôjde alebo 
nepôjde. Opätovne sa tento bude prerokovávať na najbližšom zasadnutí OZ.  
 
 
K bodu 10. – Rozpočtové opatrenie 
 

Materiál k bodu obdržali poslanci e-mailovou poštou v dostatočnom predstihu. 
Informáciu k bodu predniesol Ing. M.Mišovec (Rozpočtové opatrenie č. 13 – príloha č.  1).  

Obecné zastupiteľstvo rozhoduje o prekročení, viazaní  rozpočtu, úpravách rozpočtu 
nad 5 tis. €  medzi oddielmi. K 30. septembru 2023 navrhujeme úpravu rozpočtu s navýšením 
rozpočtu príjmov a výdavkov o čiastku 1.012 €. Jedná sa o príjem z roku 2022 poplatku za 
rozvoj, u ktorého je určený účel použitia. Tento poplatok vo výške 1.012 € bude použitý na 
rekonštrukciu MŠ. Pri úprave rozpočtu došlo k prekročeniu rozpočtu medzi oddielmi nad 5 tis. 
€, preto sú tieto zmeny predkladané na schválenie OZ-u. Ide o poplatok  za úver vo výške 200 
€. Asfaltovanie výtlkov, ktoré zvýšili rozpočet údržby miestnych komunikácii o 1.306 €. Obec 
má výdavky naviac za riadenie projektov. Vyplácame odmeny s odvodmi, o preplatenie 
ktorých si môžeme požiadať až v poslednej žiadosti o platbu. Obec z vlastných zdrojov uhradila 
výdavky na Beh okolo Dulova vo výške 327 €, keďže ešte neboli dary od sponzorov na účte 
obce. Obec uhradila časť kapitálovej faktúry vo výške 3.007 € za rekonštrukciu MŠ z vlastných 
zdrojov, pretože úver ešte nebol poskytnutý. Tieto výdavky spolu vo výške 8.545 € boli použité 
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z opatrovateľskej služby.  Obec mohla znížiť položku platy vďaka úhrade žiadosti o platbu 
z projektu opatrovateľskej služby. 

 
 

K uvedenému bolo prijaté uznesenie č. 65/2023 
 

Za: 7 Ing. V.Backo,  M.Kušnierová, R.Mikulová, Ing. M.Mišovec, J.Pánov, 
Ing. T.Staňo, P. Toman 

Proti:    
Zdržal sa:   
Nehlasovali:   
Neprítomní:   

 
 

K bodu 11. – Projekt MAS 
 

Informáciu k bodu predniesol starosta obce. Na základe prechádzajúcich rokovaní bolo 
navrhnuté vybudovanie detského ihriska v areáli Základnej školy. Starosta konzultoval túto 
možnosť na MAS Vršatec, no dozvedel sa, že realizácia projektu nemôže byť v areáli ZŠ či 
MŠ. Vyzval poslancov na predloženie návrhu ďalšieho využitia alokovaných prostriedkov. 
Poslanci sa zhodli na mieste „trojuholník“ pri pamätníku BOD. Plocha je teraz 
neobhospodarovaná a vybudovanie detského ihriska by zatraktívnilo túto časť obce. Nakoľko 
obec tam vlastní iba jednu parcelu, ostatné by musela prenajať resp. získať do vlastníctva darom 
alebo odkúpením.  Starosta obce zistí či je možné predložiť projekt aj na prenajaté pozemky 
alebo či musia byť pozemky vo vlastníctve obce. Bod bude opätovne predložený na rokovanie 
na najbližšom zasadnutí OZ. 
 
 
K bodu 12. - Poplatok za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na rok 2024 
a Dodatok č. 2 k Zmluve o poskytovaní služieb so spoločnosťou Marius Pedersen, a.s. 
 

Materiál k bodu obdržali poslanci e-mailovou poštou v dostatočnom predstihu. 
Informáciu k bodu predniesla Ing. L.Kopačková.  

Spoločnosť Marius Pedersen, a.s., zabezpečujúca vývoz komunálneho odpadu v obci v 
listom zo dňa 3.10.2023 avizovala nárast cien za zneškodňovanie odpadov na skládke odpadov 
v roku 2024 vo výške 11 % oproti cenám 2023. Okrem uvedeného navýšenia spoločnosť 
oznámila, že novelou zákona č. 79/2015 a sa od 1.1.2024 nemôže dať na skládku odpad, ktorý 
neprešiel úpravou. V zmysle tohto zákazu, vyčíslili predpokladanú výšku nákladov 
k zabezpečeniu povinnej úpravy zmesového komunálneho odpadu pred uložením na skládku 
a to výške 55 €/tona bez DPH (66 € s DPH). Po prepočítaní navýšenia ceny a zavedenia 
poplatku naviac by sa poplatok za komunálne odpady a drobné stavebný odpady musel zvýšiť 
o 46,56 % t.j. na sumu 26,72 €/osoba (nakoľko 2024 bude rokom prestupným s 366 dňami). 
V porovnaní s okolitým obcami, má naša obec najnižší poplatok. V niektorých už teraz majú 
poplatok na výške, čo by sme mali my v prípade zvýšenie o tých cca 46 %. 

Spoločnosť Márius Pedersen nám zaslala Dodatok č. 2 k Zmluve o poskytovaní služieb 
č. 55 00 93 70, kde je zohľadnené 11 % navýšenie cien za vývoz nádob, poplatku za 
manipuláciu s nádobami (poplatku za žetóny) a za zneškodnenie odpadu skládkovaním. 
Poplatok za úpravu  komunálneho odpadu pred skládkovaním však nie je v dodatku uvedený. 
Po dotaze nám bolo vysvetlené, že na Ministerstve životného prostredia ešte prebiehajú 
legislatívne procesy týkajúce sa tohto poplatku. ZMOS totižto v júni 2023 požadoval oddialenie 
zákonnej legislatívy MBÚ (mechanicko-biologickej úpravy) na rok 2027 a navrhol hľadať 
procesy pre samosprávy, ktoré zavádzajú MBÚ, aby splnenie zákonnej lehoty nebolo pre nich 
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ďalšou nákladovou položkou. V prípade, že bude tento proces ukončený a poplatok od 1.1.2024 
zavedený, tak nám bude zaslaný ďalší dodatok k zmluve. 
 
 
K bodu 13. – Rôzne – kalendár na rok 2024 
 

 Informáciu k bodu predniesol starosta obce. Blíži sa koniec roka a opäť sa bude 
pripravovať nový kalendár zberu odpadu na rok 2024. Tentoraz ho navrhuje v téme: športové 
podujatia, konkrétne Beh okolo Dulova. Poprosil Ing. Backa o predloženie návrhu. 
 
 Ing. M.Mišovec – dáva poslancom na zváženie: pozývať futbalových priaznivcov na 
zápasy formou vyhlásenia oznamu v MR, či sa v rámci adventu zorganizuje podujatie pre 
občanov, predvianočná kapustnica  
 
 
K bodu 14. – Diskusia 
 
J.Parišev – nechodí pravidelne na zasadnutia OZ ale o dianie v obci sa zaujíma. Teší ho, že sa 
v obci konajú kultúrne, spoločenské a náboženské podujatia a želá poslancom a starostovi elán, 
aby naďalej v tom pokračovali a zviditeľňovali obec. Má však pár pripomienok: 

1. Na sviatok Sv. Svätých  a Dušičiek sa stretol s viacerými pozostalými, čo hľadali hroby 
príbuzných. Preto navrhuje orientačnú tabulu na cintoríne zaktualizovať a pridať nové 
hrobové miesta a mená zosnulých. Taktiež navrhuje tabuľu otočiť lebo veľa ľudí sa 
v nej neorientuje. 

2. Ružencové schody ku krížu na Galovici – ďakuje starostovi, že myšlienke, ktorú mu 
kedysi vnukol, dal reálnu podobu a schody boli zrealizované. Navrhuje, či by nemohli 
byť: 
- oproti krížom  ešte osadené lavičky, aby si návštevníci mohli počas výstupu aj 

posedieť, 
- na začiatku schodov ešte jeden kríž, kde by boli uvedené preddesiatky, 
- osadané informačné tabule v smere od Horoviec a v smere od Pruského. 

3. V rádii Lumen je vysielaná relácia Pútnický víkend, kde predstavujú rôzne miesta na 
Slovensku. Osobne bol v redakcii rádia a hovoril s nimi o možnosti predstavenia 
kostola, kaplniek, kríža v našej obci. Hovoril o tom aj s pánom farárom, ktorý je 
myšlienke tiež naklonený. Nechcel však konať bez toho, aby oslovil aj pána starostu 
a poslancov. 

4. Chce upozorniť na to, že začiatkom 19. storočia nedošlo k zlúčeniu obcí Dulov a Nová 
Ves ale k ustáleniu názvu obce Dulov. 

 
Starosta obce – ďakujem p. Pariševovi, je rád a bude nápomocný k zviditeľneniu obce, 
podporuje jeho myšlienku predstavenia obce v rádiu Lumen. Čo sa týka aktualizácie tabule, tak 
budú prezistené možnosti ako sa to dá urobiť. 
 
 
K bodu 15. – Záver 
 
 Starosta obce poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 
 
                                                                                                             
Zápisnica je prečítaná a overená  ____________________________ 

                O v e r o v a t e l i a 


